
 
 

Boenderåd/Enhetsråd med anhöriga och boende 
Bastuplan 21/9- 2023 
Plats: Bastuplan innergård.  
Närvarande: Kontaktpolitiker Sofia Frithioff, 13 anhöriga, 8 boende, verksamhetschef, 
teamledare,  sjuksköterska och personalnl från Bastuplan  
 
 

• VC hälsar alla välkomna och informerar boende och anhöriga om vad som sades på 
senaste Enhetsrådet som Bastuplan hade i tidigare under året.  

• Boende och anhöriga upplever att sommaren på Bastuplan varit bra. De är nöjda med 
personalen som jobbat i sommar.  

• VC frågar om de boende kände sig trygga under sommaren med tanke på Bastuplans 
centrala läge. VC informerar om kontakt med Linköpings säkerhetsgrupp innan 
sommaren som hade extra renderingar på helgerna. De boende har känt sig trygga 
och även de som bor på bottenvåningen.  

• De lägenheter som har franska balkongdörrar skulle kunna förses med skydd i syfte 
att förhindra eventuella intrång. Detta har diskuterats ett antal gånger med 
fastighetsägaren vilket kanske blir mer aktuellt när grannhusen börjar byggas om 
inom 1-1,5 år.  
 

• SSK informerar om att det finns rutin att upprätta/uppdatera vårdplaner med läkaren 
minst en gång per år. SSk bjuder in den boende, anhöriga, kontaktperson för 
genomgång av den boendes hälsotillstånd.  Man kan förstås träffa sin läkare så ofta 
som behovet finns.   En läkare på vårdcentralen är ansvarig över boende på 
Bastuplan och den läkaren besöker Bastuplan en gång i veckan, varje tisdag.  
Sjuksköterskan informerar hur går det till med en rond och hur samarbetet med 
Nygatans vårdcentral fungerar. 

• Från vecka 43 är det dags för vaccin mot influensa och corona. Vaccinet mot Corona 
och influensan kommer att ges samtidigt.  

• SSK informerar att det är bra att ha tandvårdskort när man är ny på boende. Detta för 
att man ska kunna ansluta till Oral Care som kommer till Bastuplan för kontroller av 
boende. Har man ett tandvårdskort så får man hembesök av Oral Care.  

• De boende och anhöriga är mycket nöjda med sjuksköterskan på Bastuplan och 
känner sig trygga med sjuksköterskans arbetssätt och kunskaper.  

• De boende på Bastuplan känner sig delaktiga i planering av sin vård och de som är 
med på mötet uttrycker att de känner sig trygga med personalen på Bastuplan. 
Anhöriga tycker att det fungerar bra på Bastuplan.  

• Aktiviteter: Boende är nöjda med aktiviteterna som är på boendet. De önskar ha en 
höstfest i form att grillning av hamburgare på innergården. Ung Omsorg har varit 
mycket uppskattad och anhöriga och boende tycker att ungdomarna är gulliga och 
intresserade av sitt arbete.  

• Mat: Boende är nöja med maten och med den personal som lagar maten. På 
Bastuplan har vi matråd där de boende diskuterar maten och påverkar matsedeln.  
 



• Kontaktpolitiker Sofia presenterar sig, hennes uppgift är att vara med och lyssna när 
Bastuplan håller i Enhets möten. Sofia informerar om att äldrenämnden pratar 
mycket om att flera ska kunna läsa till undersköterskor. Fler utbildningar. Man pratar 
om språkprogram som personal ska kunna söka till för att lära sig den viktigaste 
svenskan. Språket i äldrevården är en stor utmaning samtidigt kommer flerspråkighet 
vara bra i framtiden. Vad gör man för att behålla nyutbildade usk:or i äldrevården? Se 
över löner. Dygnsvilan.  Sofias kontaktuppgifter finns i Entrén på Bastuplan om man 
önskar att komma i kontakt med henne.  
 

• Är det lag på att vara folkbokförd på den adressen man bor på? Eller är det ett 
undantag när man bor på ett vårdhem?  Sofia kunde inte svara på detta men kommer 
att kolla upp vad som stämmer.  

 
 

• Övriga frågor: Grind frågan. Bastuplan har en inne grind som är en åtgärd för ökad 
säkerhet och tanken är att den ska vara låst. Men grinden rör på sig och ofta går inte 
att låsa. VC och Teamledare har felanmält denna grind x flera i vår och sommar. 
Lejonfastigheter har varit här och tittat på grinden flera gånger och ”lagat” den 
tillfälligt men grinden har efter någon dag igen inte kunnat stängas. Lejonfastigheter 
är informerade om problemet. Kontaktpolitiker Sofia tar frågan vidare.  

• VC informerar om att våningarna kommer att fräschas upp. Det kommer att bytas 
golv i kontor och städskrubb, det kommer även att målas om i de gemensamma 
utrymmena på våningarna.  

• VC informerar om ombyggnation av Bastuplan då SSK är i behov av ett rum med 
vatten och personal ej har något personalrum. Oklart när detta kommer att påbörjas.  

• VC informerar om kommande byggarbete i närheten grannfastigheter där man 
kommer bygga flera våningar på befintliga hus, om ca 1-1,5 år.  

• VC tackar för mötet och informerar anhöriga och boende att de är välkomna för 
gemensam middag på respektive avdelning.  
 
Vid pennan: Athina Karlberg och Natasa Brstina 
Justerare: Sofia Frithioff 
 


